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Abstract (en)
The invention relates to a drying equipment comprising a battery of radiant burners, a suction hood (2), and a blowing hood (3) that is intended to
dry a material as it travels past, especially paper, and is equipped with a fire-prevention system integrated into its hooding. <??>This prevention
system consists of a spraying boom (7) emitting a stream of steam and then a mixture of steam and water in order to lower the temperature of the
latter. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un équipement de séchage comprenant une batterie de brûleurs radiants, une hotte d'aspiration (2) et une hotte de soufflage
(3), destinée à sécher un matériau défilant notamment du papier et équipée d'un système de prévention d'incendie intégré dans son capotage. Ce
système de prévention est constitué d'une rampe de pulvérisation (7) émettant un flux de vapeur puis un mélange vapeur et eau afin de diminuer la
température de celle-ci. <IMAGE>
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